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Ing. Telepovský: 

Pán primátor, ja mám jeden podnet, ktorý vyplynul z rokovania školskej rady v centre 

voľného času v mesiaci október. Prerokovala sa správa o činnosti a v rámci tej bolo 

spomenuté, že centrum voľného času uhrádza v plnej výške faktúry za použitie autobusu, ako 

za poskytnutie služby autobusovej prepravy technickými službami. Pozeral som sa do 

Cenníka technických služieb a v zmysle tohto cenníka majú bezplatnú dopravu len denné 

centrá seniorov, základné školy, materské školy, základné umelecké školy a mestský úrad. 

Nie je tam zahrnuté centrum voľného času, ktoré si myslím, že je tiež školské zariadenie. 

Chcel by som ťa pán primátor požiadať, keby ste sa ako mesto mohli pozrieť na tento 

problém. Viem, že je zložitá ekonomická situácia, viem, že každé euro je dneska drahé, ale 

keďže sa jedna o deti, podľa môjho názoru by tam zahrnutí mohli byť, netrvám na tom, ale 

skúste sa na to pozrieť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Chcem poprosiť, aby na najbližšom rokovaní školskej komisie sa tomu venovali poslanci aj 

neposlanci, ktorí sú v tejto komisii. Ja len chcem upozorniť, že pod centrum voľného času sú 

evidovaní aj žiaci, hráči jednotlivých klubov, športových klubov, ktoré sú prijímateľmi dotácií 

od mesta, takže ak takémuto procesu došlo, tak len v záujme toho, aby tam nebola duplicitná 

dotácia, ale určite je tam priestor na to, aby ste sa dohodli, myslím školská komisia a navrhli 

nejaký spôsob riešenia a zásah do cenníka. Treba si však uvedomiť aj to, že čo sa týka 

poskytovania dopravy, budú sa musieť upraviť podmienky vzhľadom na to, aký vývoj 

cenovej politiky momentálne je. Či už hovoríme o pohonných hmotách alebo hovoríme 

o cene práce šoférov a samozrejme aj odpisy v prípade autobusu. Toto je predmetom ďalších 

možností vzhľadom na konkrétnu situáciu v novom roku, ale určite zatiaľ, a to chcem 

podotknúť, financovanie všetkých školských a predškolských zariadení a vrátane centra 

voľného času prebiehalo tak, že s tým financovaním boli stotožnení a súhlasili aj samotní 

riaditelia, takto sa pripravujú aj všeobecne záväzné nariadenia, takto sa pripravuje aj 

poskytovanie peňazí formou rezerv. Takže v prípade riaditeľa alebo kohokoľvek z centra 

voľného času, ak je nejaká požiadavka, tá je okamžite prejednávaná cez oddelenie školstva na 

úrovni buď vedenia alebo potom priamo porád vedenia mesta.  

 

 

 

 

Na vedomie: 

Mgr. Gajdošová – Komisia školstva, kultúry a športu 


